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内容概要

　　本书是世界上最伟大的童话、讽刺小说之一，故事讲述主人公格列佛在四个完全不同的国度——
小人国、大人国、飞岛国和慧驷国的冒险经历和非凡奇遇。
格列佛遇海难，来到小人国，这里人身高仅六英寸，君臣贪婪、国家战祸连绵，作者用巨人的眼光俯
视人类的荒唐渺小。
格列佛误闯大人国，这里人身高如塔，国威显赫，作者以小矮人的角度，仰视人类的粗俗和无情。
格列佛逢海盗，造访飞岛国，这里城市和乡间颓败、荒芜，作者以平常的心态，平视人类的疯狂和邪
恶本性。
格列佛游访慧驷国，这里统治者高度理性，人形动物邪恶、低劣，以理性动物的角度，审视人类的本
质.这些虚幻、神奇的故事伴随了一代又一代人的美丽童年、少年直至成年。
该书问世近300年来，至今被译成世界上几十种文字，还被无数次地改编成电影、电视剧和舞台剧等。
无论作为语言学习的课本，还是作为通俗的文学读本，《格列佛游记(插图·中文导读英文版)》对当
代中国的青少年读者都将产生积极的影响。
为了使读者能够了解英文故事概况，进而提高阅读速度和阅读水平，在每章的开始部分增加了中文导
读。
同时，为了读者更好地理解故事内容，书中加入了大量的插图。
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章节摘录

　　"Upon this incident， Reldresal， Principal Secretary for Private Affairs， who always approved himself your
true friend， was commanded by the emperor to deliver his opinion， which he accordingly did; and therein
justified the good thoughts you have of him. He allowed your crimes to be great; but that still there was room for
mercy， the most commendable virtue in a prince， and for which his Majesty was so justly celebrated. He said，
the friendship between you and him was so well known to the world， that perhaps the most honourable board
might think him partial： however， in obedience to the command he had received， he would freely offer his
sentiments. That， if his Majesty， in consideration of your services， and pursuant to his own merciful
disposition，would please to spare your life， and only give order to put out both your eyes;he humbly conceived
， that by this expedient， justice might in some measure be satisfied， and all the world would applaud the lenity
of the emperor， as well as the fair and generous proceedings of those who have the honour to be his counsellors.
That， the loss of your eyes would be no impediment to your bodily strength， by which you might still be useful
to his Majesty. That， blindness is an addition to courage， by concealing dangers from us. That， the fear you
had for your eyes， was the greatest difficulty in bringing over the enemy's fleet; and it would be sufficient for you
to see by the eyes of the ministers， since the greatest princes do no more. 　　⋯⋯
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